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山东维宏机械有限公司 

成立于 1998 年，地处胜利油田腹地 - 山东东营。专业从事建筑
保温设备、工业保温设备和植物床垫设备的研发生产，填补了国
内和国际市场的技术空白。公司主要产品：矿物纤维毯（毡）缝
制机、矿棉保温板缝制机、棕床垫缝织机、羊毛床垫缝织机、植
物垫缝织机。

经过二十年技术沉淀和不断发展与创新，拥有一套先进的生产技
术和完善的质量保障体系。对缝织与平缝技术的不断融合和创新，
使应用行业不断拓展，从建筑保温、工业保温、、到崇尚自然环
保的棕、羊毛床垫，继续引领行业巅峰和创造奇迹。

创新发展是使命，诚信服务为前提；技术一流是承诺，质量过硬
是根本。经过公司全员的不懈努力，产品远销哈萨克斯坦、塔吉
克斯坦、缅甸、俄罗斯、比利时、加拿大等多个国家和地区，深
受客户青睐！

SHANDONG WEIHONG MACHINERY CO.,LTD

Shandong Weihong Machinery Ltd. is established in 1998, and 
is located in the center of Shengli Oilfield--Dongying city.It is 
specialized in research and development of the construction 
insulating equipment, industrial insulating equipment and the 
plant mattress equipment, which fills in the research gaps of our 
country and the counties all over the world.The main products of 
our company: Mineral fibre blanket sewing machine, mineral wool 
insulating board sewing machine, palm mattress sewing machine 
and plant mattress sewing machine.

By more than 20 years' development and innovation, now we have 
a total advanced and perfect quality guarantee system.Through 
continual innovation of sewing and flat seam technology, we 
have made the application area much wider. From constructional 
insulation, industrial insulation to the environmental friendly palm 
and woolen mattress, we continue make miracle and lead all this 
trade.

By the hard-working of all the fellows in our company, our products 
are sold to many countries such as Kazakhstan, Tajikistan, Myanmar, 
Russia, Belgium and Canada etc. And our products are very popular 
in these countries!
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全自动矿棉板缝制机

全自动矿物纤维毯 ( 毡 ) 缝制机
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全自动矿棉板缝制机

Automatic Mineral Wool Board Sewing Machine

Features

Automatic mineral wool board sewing machine can be used 
for the sewing process and the take shape process of mineral 
wool, glass wool and rock wool. The products can be used for 
the thermal insulation system in the area of oilfield, chemical 
engineering, industrial area, metallurgy and building field.

性能特点

全自动矿棉板缝制机，适用于矿棉、玻璃棉、岩棉的
缝制、成型生产。缝制后的矿棉应用到石油、化工、
工业、治金、建筑等行业的保温隔热系统。

● 该设备由上料、输送、缝制、输出、切割成型，全自动
   生产一体化设计
● 适用于不同尺寸与厚度要求的多功能设备和单一产品
   要求的定制型产品
● 该设备在效率上有相对明显的优势，每小时可生产
  100-400 米，根据厚度和材料的不同调整速度 

● The equipment is made up of load material, transport, tailor, 
    output and cutting forming process, which is a fully automatic 
    production integration design

● It is suitable for multifunctional equipment with different size 
   and thickness requirement, and is also suitable for customized 
   products with single requirements

● This machine has its big advantage in efficiency, it can product 
  100-400 meters each hour, and can adjust the speed by the 
   different density and material
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  型号 0608Z 0612Z 0616Z 1208Z 1212Z 1216Z

  缝制宽度 600mm 1200mm

  缝制厚度 5-80mm 50-120mm 80-160mm 5-80mm 50-120mm 80-160mm

  缝制速度 100-400m/h

  动力功率 
主动力      3.0KW 4.0KW 3.0KW 4.0KW

切割动力 1.5KW

  针距 50mm

  针数 12 24

  控制方式 自动 / 手动 

  线绳 棉线、化纤线、玻纤线、玄武线、金属铁丝等

  Model 0608Z 0612Z 0616Z 1208Z 1212Z 1216Z

  Sewing Width 600mm 1200mm

  Sewing Thickness 5-80mm 50-120mm 80-160mm 5-80mm 50-120mm 80-160mm

  Sewing Speed 100-400m/h

  Power 
  Configuration

 Principal 
Machine

3.0KW 4.0KW 3.0KW 4.0KW

Cutting 1.5KW

  Space of Stitching 50mm

  Number of Stitching 12 24

  Control  Automatic/ Semi-automatic

  Rope Cotton, Chemical fiber, Class fiber, Basaltic, Metal wire and so on

设备规格参数

Specification Parameter of the Equipment
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● 机器设计合理、操作简单、生产厚度和速度任意调整
● This machine is equipped with good design and simple operation, and the production density and speed can be adjusted 
    as you like

● 适应各种软硬质地和不同厚度材料的生产
● This machine is suitable for all kinds of material with different hardness and density.

● 缝制的矿棉产品，可增强整体性能和拉拔强度
● The whole performance and the tensile strength of the products can be improved by this machine

生产展示 / PRODUCTION DISPLAY
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全自动矿物纤维毯 ( 毡 ) 缝制机

Automatic Mineral Fibre Blanket Sewing Machine

Features

Automatic mineral fibre blanket sewing machine can be used 
for the sewing process and the take shape process of blankets 
made of mineral fibre material. And the products can be used 
as thermal insulation system in aviation, ship, ceramic, nuclear 
power, metallurgy and other industries.

性能特点

全自动矿物纤维毯（毡）缝制机，适用于矿物纤维材料
的毯、毡的缝制、成型生产。缝制后的矿物纤维应用到
航空、轮船、陶瓷、核电、冶金等行业的保温隔热系统。

● 该生产线有铺毯、输送、缝制、输出、切割成型机构组成，
   全程自动化生产
● 具有多种生产模式，自动缝制成型、自动切块成型、
   尺寸与厚度要求大的多功能模式
● 生产效率：3.6~300m/h，可根据厚度和材料的不同
  调整速度

● The equipment is made up of paving blanket, transport, tailor, 
output and cutting forming process, which is a fully automatic 
production integration design

● This machine has different production models, and 
such multifunction modes as: automatic sewing forming, 
automatically cut into shape and the requirements of big size 
and density

● This machine can product 3.6-300 meters each hour, and can 
adjust the speed by the different density and material

  

产品展示 / PRODUCT SHOW
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  型号 0608Z 0620Z 0630Z 1208Z 1220Z 1230Z

  缝制宽度 600mm 1200mm

  缝制厚度 ≤ 80mm ≥ 100mm ≥ 150mm ≤ 80mm ≥ 100mm ≥ 150mm

  缝制速度
50mm/ 线步
≥ 200m/h
≥ 120㎡ /h 

20mm/ 线步
≥ 18m/h

≥ 10.8 ㎡ /h 
≥ 120 块 /h

20mm/ 线步
≥ 12m/h

≥ 7.2 ㎡ /h 
≥ 80 块 /h

50mm/ 线步
≥ 200m/h
≥ 240 ㎡ /h   

20mm/ 线步
≥ 18m /h

≥ 21.6 ㎡ /h 
≥ 240 块 /h

20mm/ 线步
≥ 12m/h

≥ 14.4 ㎡ /h 
≥ 160 块

  动力功率 
主动力      3.0KW 2.0+2.3+1.0=5.3 KW 3.0KW 2.0+2.3+1.0=5.3 KW

切割动力 1.5KW 2.2 KW 1.5KW 2.2 KW

  针距 50mm

  针数 12 24

  控制方式 自动 / 手动 

  线绳 棉线、化纤线、玻纤线、玄武线、金属铁丝等

  Model 0608Z 0620Z 0630Z 1208Z 1220Z 1230Z

  Sewing Width 600mm 1200mm

  Sewing Thickness ≤80mm ≥100mm ≥150mm ≤80mm ≥100mm ≥150mm

  Sewing Speed
50mm/Stitch

≥200m/h
≥120 m2/h 

20mm/Stitch
≥18m/h

≥10.8m2/h 
≥120 block /h

20mm/Stitch
≥12m/h

≥7.2m2/h 
≥80 block /h

50mm/Stitch
≥200m/h
≥240m2/h   

20mm/Stitch
≥18m /h

≥21.6m2/h 
≥240 block /h

20mm/Stitch
≥12m/h

≥14.4m2/h 
≥160 block /h

  Power 

Principal 
Machine      

3.0KW 2.0+2.3+1.0=5.3 KW 3.0KW 2.0+2.3+1.0=5.3 KW

Cutting 1.5KW 2.2 KW 1.5KW 2.2 KW

  Space of Stitching 50mm

  Number of Stitching 12 24

  Control   Automatic/ Semi-automatic

  Rope   Cotton, Chemical fiber, Class fiber, Basaltic, Metal wire and so on

设备规格参数

Specification Parameter of the Equipment
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● 全自动生产设计、操作非常简单、生产厚度和速度任意调整
● This machine is equipped with automatic production design and simple operation, and production density and the speed 
    can be adjusted as you like

● 适应大厚度纤维棉材料的生产，生产精度高，成型组块尺寸误差小
● This machine is suitable for production of  cellucotton with big density. It has a big production accuracy and the 
    dimension error is small

● 缝制的陶瓷纤维组块，节省人工、效率高
● The ceramic fiber block producers by this machine can save a lot of manpower and with big efficiency

生产展示 / PRODUCTION DISPLAY


